
Goedemorgen, 
 
Het 10-dorpenoverleg heeft een zienswijze ingediend betr. ontwerpbesluit tweede wijziging 
Nadere regels voor ligplaatsen en afmeervoorzieningen. 
 
De originele en getekende versie is dinsdag 31 oktober per brief verzonden naar de 
Provincie Flevoland. 
  
Ik heb van onze voorzitter, dhr. J. Naaktgeboren, uw emailadres doorgekregen met daarbij 
het verzoek of u de zienswijze door wilt sturen naar de Statenfracties. Zijn er nog vragen dan 
hoor ik graag van u. 
 
Bij voorbaat dank voor uw medewerking. 
 
Met vr.gr. 
Jannie de Lange, secr. 10-dorpenoverleg 
 



 
 
Secretariaat: 
Mevr. J. de Lange-Bouwknegt 
Drietorensweg 40-I 
8307 PH Ens    

        Provincie Flevoland 
        T.a.v. Gedeputeerde Staten 
        Postbus 55 
        8200 AB Lelystad 
 
  
Ens, 30 oktober 2017 

 
Onderwerp: 
Zienswijze ontwerpbesluit tweede wijziging Nadere regels voor ligplaatsen en 
afmeervoorzieningen. 
 
 
Beste leden van Gedeputeerde Staten, 
 
Wij hebben kennis genomen van het Ontwerpbesluit: aanvullende afmeervoorwaarden in 
provinciale vaarten. Graag willen wij als het 10-dorpenoverleg Noordoostpolder een 
zienswijze indienen. 
 
Wij zijn blij, dat u enige aanpassingen hebt gedaan aan het oorspronkelijke besluit, doch wij 
willen toch nadrukkelijk een paar zaken onder uw aandacht brengen. 
 
Er is bij de dorpen op geen enkele wijze begrip op te brengen voor het besluit dat er in de 
lange rechte vaarten van de Noordoostpolder bij de dorpen Emmeloord, Marknesse, 
Tollebeek en Bant niet langer afgemeerd mag worden dan 72 uur. Een aantal afgemeerde 
boten geeft een veel levendiger indruk aan de omgeving en het helpt bewoners een plekje te 
vinden voor hun boot in de zomer. Op dit moment is er geen andere mogelijkheid, 
bestaande jachthavens zijn vol en hebben wachttijden (b.v. Kraggenburg 3 jaar). 
Verschillende polderbewoners zijn nu helaas uitgeweken naar o.a. Steenwijk en 
Biddinghuizen. Op grote afstand, terwijl hun eigen kade leeg blijft. Bovendien zouden wij het 
betreuren, als oevers die nu door bewoners keurig worden onderhouden, door de Provincie 
zelf bevestigd, zullen verdwijnen achter hoge rietkragen. 
 
Geacht College, wees wijs en laat door iets heel simpels de afstand tussen politiek en 
bewoners niet groter worden. Het 10-dorpenoverleg is zeer content over het overleg  met  
 



 
 
 
de Provincie over wegen en begrijpt dan ook absoluut niet dat het simpele punt van 
afmeerbeleid zo stroef verloopt. 
 
Wij hopen van harte dat u het afmeerbeleid aanpast en onze opmerkingen positief verwerkt 
in uw besluit. 
 
Indien gewenst, zijn wij gaarne bereid nog een mondelinge toelichting te geven. 
 
 
 
Vriendelijke groet, 
 
10-dorpenoverleg Noordoostpolder 
 
 
Secretaris,       Voorzitter, 
 
Jannie de Lange      Jaap Naaktgeboren 
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